
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 413
van SUZY WOUTERS
datum: 25 maart 2021

aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Energiearmoede  -  Renteloze leningen

Bijna 21 procent van de Belgische huishoudens kampt met energiearmoede. Dat 
betekent dat de rekening te hoog is in verhouding tot hun beschikbaar inkomen. Velen 
onder hen stapelen schulden op. Anderen hebben een abnormaal laag verbruik, wat erop 
wijst dat ze zichzelf depriveren. Dat blijkt uit de jaarlijkse Barometer Energiearmoede 
van de Koning Boudewijnstichting.

De Vlaamse Regering zet deze legislatuur in op een daling van energiearmoede. Hiervoor 
worden, onder andere, het Energiearmoedeprogramma en het verstrekken van renteloze 
energieleningen ingezet.

1. Hoeveel renteloze energieleningen werden in 2019 en 2020 verstrekt? Graag een 
overzicht met bijbehorende budgetten per provincie.

2. Ligt de budgettering van de renteloze energieleningen in lijn met het gebruik ervan? 
Zo niet, hoe verklaart de minister deze onder- of overbenutting?

3. Graag een stand van zaken inzake het Energiearmoedeprogramma. 

Wanneer worden de resultaten van de gesprekken met stakeholders 
bekendgemaakt? Welke actiepunten werden reeds verwezenlijkt?

4. Hoe evalueert de minister het beleid inzake energiearmoede met inachtneming van 
de cijfers van de jaarlijkse Barometer Energiearmoede? Worden voor deze 
problematiek extra middelen gebudgetteerd?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (798), Matthias Diependaele 
(413).



MATTHIAS DIEPENDAELE 
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 413 van 25 maart 2021
van SUZY WOUTERS

Een gecoördineerd antwoord zal verstrekt worden door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister, bevoegd voor Energie. 


